
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 

1) Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: Ελλείψεις στο Κ.Υ. Ελευθερούπολης 

Άνδρας ηλικίας 65 ετών αντιμετωπίζει πρόβλημα υγείας ενώ βρίσκεται σε χώρο 

εστίασης στο κέντρο της Ελευθερούπολης Καβάλας. Καλείται ασθενοφόρο αλλά δεν 

υπάρχει διαθέσιμο στο Κ.Υ. Ελευθερούπολης. Βρίσκεται στον Πλατανότοπο σε άλλο 

συμβάν. Του περιστατικού, επιλαμβάνεται το ΕΚΑΒ από το σταθμό της Καβάλας. 

Φτάνει μετά από 25 λεπτά, αλλά είναι πλέον αργά. Ο ασθενής πεθαίνει αβοήθητος. 

Οι ελλείψεις στο Εθνικό Σύστημα Υγείας είναι εγκληματικές. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Θεωρείτε πώς ένα και μόνο ένα ασθενοφόρο είναι αρκετό για να καλύψει τις 

ανάγκες της Ελευθερούπολης αλλά και των υπόλοιπων κοινοτήτων του Δήμου 

Παγγαίου;  

2. Σε ποιες ενέργειες σκοπεύετε να προβείτε μετά από το τραγικό γεγονός, κατά 

το οποίο χάθηκε ο συμπολίτης μας; 

 

Αθήνα 04/12/2023 

Ο ερωτών βουλευτής  

 

Φλώρος Κωνσταντίνος 

Ανεξάρτητος Βουλευτής Λαρίσης 
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